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Zdravím, Pořidil jsem si první čtyřkolku Linhai Dragon Fly 400 r.v. 2010. Popravdě mě to nenapadlo
zkontrolovat při koupi ale, v techničáku je uveden výkon 9,8kw obsah je normálně 352cm2. Nevíte
někdo zda to není nečím uškrcené myslím že normálně mají neco kolem 15kw? Díky
mariodevil 16.10.2017 10:21:31

Buď v klidu a užívej si ježdění, nervy si nech na později.
Ages_ 16.10.2017 10:30:30

Nevíte někdo náhodou čím to je? Opravdu by mě to zajímalo, nepotřebuji z toho
dolovat maximálku, ale zda se mi že při akceleraci je to línější než co má kolega Linhai
300.  @mariodevil: neboj jsem klidný člověk :-)
mariodevil 16.10.2017 11:12:23

Ages_> Je tu vlákno o těchto strojích, tam to najdeš, ale většinou byl omezený výkon
šroubkem na plynové páčce a dorazem na klapce. Koukni pod víčko a budeš vědět
hned.
Ages_ 16.10.2017 11:32:09

mariodevil> Děkuji kouknu na to, já o tom vláknu vím, a nechci být nějak neuctivý, ale
360 stránek příspěvků je vážně na dlouho. bylo by fajn kdyby se dali alespoň zobrazit
všechny příspěkvy a pak v nich vyhledávat :-DD
mariodevil 16.10.2017 12:01:45

Ages_> Vyhledávání je tady tragedie +o( (u) Tak počkej, určo se tady ozve někdo z
bývalých majitelů a dá osobní zkušenost :-DD
inkomink 16.10.2017 12:10:47

Ahoj, 400stovla žádné omezení nemá max šroubek na páčce. To co máš v techničáku
vůbec neřeš a v klidu jezdi. Toším, ža má 15 čínských kW
Číro 16.10.2017 20:20:55

Takže ti vadí číst 360 stránek a raději založíš další vlákno o ničem,kterých je tady
mraky- : :o
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